
Zápis z 16. zased(niZastupitelstva MC Brno.ořešín (mimořádnézasedání ZMČ),
v 19.00 hodin \ kanceláni UMC B vská 10

PřítoÍrni: p. Debrecínová, , ing. Havíř, MgI. Levíček, p. Piják. ' ing' Váciavek,MUDr. Dražan 'p'
Vávra
Host: p. Mi]oslav Hmčíř, p. František Kosík. p. Janošková

Jednání svolal a zahájil stalosta Mgl.Levíček d]e předaného plograÍnu zasedání, ktelý byl
odsoublasen všemi přítomnými členy ZMČ.
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l7) Různé'disklze, piiponrillkyobÓanú

1. výkup RD U Zvoničky . podklady jsou na majetkovém odboru MMB. po kornpletaci budou
předfu1y ke schválení olglánům města Brna (kon]ise, Rada města Bma, Zastupitelstvo města Brna)

svěiení komunikace odlehlá (homí část) parc.č' 94/3; parc.č' 't92l3 komunikace K]imešova od
křižovatky u RD okály směrem k úěchovu podklady kde svěření odsouhlasila majetková komise
magistťátu města Bma, ktelé budou předloŽeny 22'4.2008 ke schválení Radě města Bma a následně
Zastupitelst\'u města Brna

dne 16.4.
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Rozpočtové opatření - pře]oŽeDo na příště

Žádost občanů ulice Jasná _ dízení kommikace místníbo významu zástupci obyvatel na ulici
Jasná, p.Miloslav Hmčíř a p. Flantišek Kosík přednesli svoje poŽadavky na zŤízení komunikace
nístního význan]u (viz žrídost ze dne 9.4'2008) Zastupitelé je lyslechli a bod pře]ožili
k pťojedíání na příští zasedání ZMČ až dojde k projednání bodu ve stavebním výboru a vé výboru
pro životnÍ plostředí.

odprodej předzaltádky u RD Klimešov|r 30 -ZMC odsouhIasiIo uzivánr ptedzabrádky na ziikladě
nájemní smlorrr'y Za poplatek 50,-Kč/rok' Po lekonstrukci ul. Klimešo1T včetně chodníku bude
mofuý odprodej
7 členů hlasovalo pto, niuo nebyl proti, níkda se nezdržel

Nďízení vlády č' 7912008 sb' odměn1 cJenům ZMČ ZMČ nebude ménit stávající výši odměn
neuvolněným čienům Zastupitelstva. Finanční výše odněn zůstává na urovni roku 2002.
6 členů hlasol,alo pro' nik!1o ne41l praÍi, l se zdržel

Nove]a obecně závazré vyhl. statut'města Brna 1712005. regulace veřejné produkce hudby
v pohostinství bez připomínek
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7. Pronájen obecního pozerŤIku parc.č' 178 k'ú. pí Kovďíkové za úče1em zřízení ze]eninové zahrádky
_ na žádost pí Kovďíkové byla žádost z plogramu \Třazena

8. JÝkul rczemků městem Brnem starosta infomoval zastupitele o nabídce pana Miroslava
Zádníka o nabídce odprodeje jeho pozemku v k'ú' ořešín městLl Bmu' Zastupiteistvo pověřilo
stalostu, požádat majetko\ ý odbol mésta Bma. aby r 1zr'alo p'Žádníka kjednání

Dále starosta infomoval:
n,iěsto Bmo v současné době má finanční prostředky na výkup pozerr-rků v městských částech.

Zastupitelstvo doporučilo učinit náwh na výL.up tzv' zaužívaných cest v ořešíně (ulička mezi
ulicemi Jasná/IJ Zvoničky) ' s majiteli pozemků případný výkup projednají ing. Havíř a Mgr.
Levíček
7 členů hlasovalo pro, nikdo nebyl proÍi, fiikdo se ezdržel

9. osvětlení budor,y zvoničky váledem k neústálému hromadětrí se odpadkťr u budoly zvoničky
Zastupitelstvo zvaŽova1o její osvěllení. Po svém jednání pověřili tajemnici nákupem odpadkového
koše ke zvoÍičce a provedením kontroly 1x vměsíci (provede p. Piják). Pokud toto nepovede
k náplavě, bude budova zvoničky následně osvětlena'
7 členů hlasovalo pro, nikda nebyl pťoti' nikdo se nezdtžel

10' Koordinátor hodů zastupitelstvo stanovi1o jako koordinátora mezi zastupitelstvem, stfuky a
hasiči pana stanislava Pijáka'
7 členů hlasa|alo p/o' niklo nebyl proti, nikt]o se nezdržel

11' Tajemnice informovala Zastupitelslvo o 7.ustatku na finančním ÍrčtLr městské části k 15.4'2008.
Zůstatek činní cca 613 tis' Kč.

I]1g. Havíř infomoval zastupitele o renovaci poÍmíku (ktery byl umístěn za RD manželů
Chaloupkovýclr) a o jeho umístění po ťekonstrukci' Pomník bude umístěn nad hasičkou zbrojnici'
Kde k němu budou vysázeny dva íové \'zrcstlé tisy'

- Starosta informoval o přípravách ]etníoh slavností' ktelé se budou koíat v sobotu 14. čer\'na 2008.

12. Lokalita Újezd - pŤeloženo na příště

13' Inzerce v občasníku Horus . v občasníku Horus se nebude zveřejňova1 politické
inzerce;předpokládaný tennín nového čísla konec dubna 2008

7 členů hlasotlalo pro' nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel

14' Retenční přefuážky na přítoku lakoveckého potoka zastupitelstvo odsouhlasilo obě nabízené
va anty (odprcdej pozemku parc.č' 168/1 k'ú' ořešín nebo zřízení věcného břemene) qÍkajicí se
předmětného pozen,*u parc.č. 1ó8/1 v k.ú. ořešín, který je součástí stabilizované
vodohospodrářské plochy a kdeje nutná ýstavba kamenné přehážky lakoveckého potoka

5 členů hlasovalo pro, nikdo nebyl proti, 2 členoyé se zdrželi

15' Starosta iDfomoval zastupitelstvo o runistérrr hem1ch pň k1i po piidéleni dotace města BIna'
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Dotace měsía Bma na dětská hřiště ' město Bmo lTTsalo v I. čtvr1letní účelovou dotaci na obnol.u a
lTbavení dětských hřišť.
Starosta informoval: městská část podala žádost o dotaci na odbol školství nrládeŽe a tělo1ýchovy
MMB začálkem roku 2008. Rada města Bma nawhla dotaci ve výši 250 tis. Kč. Náwh bude
předložen zastupite1st\,'tl města BIna na květnovém zasediíní'
Tuto účelovou dotaci ]ze čeřpat pouze na uvedený účel' finanční přostředlaT účelově určené
městem nelze čerpat na ji!é účely..

16. Příspěvek sRPŠ pň ZŠ Jeinice na pořádání čalodějnic _ zastupitelstvo odsoúlasilo poslg'tnutí
příspěvku SRPŠ při Zríktadní škole v Jehnicích ve qýši 5 tis. Kč' Finanční příspěvek bude použit
na zapůjčení skrlkacího hladu pro děti dne 30' dubrra 2008 tzv' ',pálení čarodějnic.,.

7 členů hlasovalo pro, nikdo rlebyl proti, niMo se nezdúel

17. zastupitelstvo nabízí občarrům pokos soukomých pozemků, za cenu 1,80 Kč za m2. PŤípadni
zájemci se mohou hlásit na uřadě městské části.

Zastupitelé zváží a připíaví si příspěvky pro veřejnou schůzi s obč.my, předpokládaný termín
konec I. pololetí letošního roku'

Na zasedáď Zastupitelstva iďomovala pa Janošková Zastupitele o svém soukomém sporu s rng.
Havířem, ohledně sporu o kanice pozemku' oba se dohoďi na kontrole hranic přímo na místě a to
dne 21.4.2008 ve 12.00 hodin.

Zapsďa: Ivana Hrušková
Skončeno: 21' 10 hod

ápis ověřil: ing. Jiří Havíř

Jednríní ZMČ jsou veřejnrí.
hod' na uřadě MČ.


